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AZRRI Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin 
Ulica prof. Tugomila Ujčića 1 
52 000 Pazin 
OIB:90943600495 
Naš broj: 1-03/02/16-2 
Pazin, 23.05.2016. 

 
Z A P I S N I K 

 
 
Sa 2. kolegija 2016. AZRRI- Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin održanog 
23.05.2016. godine s početkom u 8.30 sati u prostorijama AZRRI d.o.o. Pazin, Ulica 
prof. Tugomila Ujčića 1, Pazin. 
 
Kolegiju su prisustvovali: 

1. Igor Merlić – Direktor 
2. Sanja Jurman – Voditelj Centra za opće poslove, financije i računovodstvo 
3. Jasenka Kapuralin - Voditelj Centra za edukaciju, europsku i institucionalnu  

suradnju 
4. Gordan Šubara – Voditelj Centra za održivi razvoj stočarstva 
5. Emil Rušnjak –Stručni suradnik odgovoran za vođenje laboratorija za razvoj 

proizvoda  od mesa istarskih izvornih pasmina i divljači iz Istre 
6. Goran Belac - Viši referent odgovoran za marketing i promociju prehrambenih 

proizvoda 
7. Darko Kadum – Voditelj Centra za maslinarstvo 
8. Edmondo Šuran – Viši stručni savjetnik za razvoj i valorizaciju Edukacijskog 

gastronomskog centra Istre   

 
 
 
Kolegij je započeo u 8:30 sati.  
 
Direktor Igor Merlić otvorio je 2. Kolegij u 2016. sa najavom tema kolegija: 
 

1. Odluka o formiranju Razvojnog tima laboratorija za rasijecanje i obradu mesa 
2. Informacija o Povjerenstvu za zaštitu mesa istarskog goveda 
3. Informacija o prodaji mesa i mesnih prerađevina za period od siječnja do 

travnja 2016. i usporedba sa lanjskim periodom 
4. Metro Cash&Carry – informacija oko početka suradnje 
5. Informacija o donošenju novih Pravilnika u Društvu sa danom 01.04.2016. 
6. Informacija o izgradnji farme na Gortanovom brijegu 
7. Razno 
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Točka 1.  Odluka o formiranju Razvojnog tima laborator ija za rasijecanje i 
obradu mesa 
 
Predloženo je da se donese odluka o osnivanje razvojnog tima laboratorija za 
rasjecanje i obradu mesa autohtnih pasmina, s obzirom da se radi o objektu koji 
posluje s hranom pa i posljedice nastanka štenog događaja i težine  posljedica po 
ljudskom zdravlju mogu biti ozbiljne.  
 
Podupire se odluka da se donese odluka o osnivanje razvojnog tima laboratorija za 
rasjecanje i obradu mesa autohtnih pasmina, te predlaže da se u razvoji tim uključe 
svi koji imaju veze sa preradom, nabavom i prodajom mesa. Razvoji tim djelovao bi 
kao suport oko donošenja odluka vezanih uz provođenje HACPP sustava, razvoja 
novih proizvoda, kontrole kvalitete proizvoda, osmišljavanje vizualnog identiteta 
proizvoda, osmišljavanje marketinških aktivnosti, razvoja novih tržišta i projektnih 
odeja u cilju razvoja novih proizvoda. 
 
Direktor je predložio članove razvojnog tima: Jasenka Kapuralin, Edmondo Šuran, 
Goran Belac, Emil Rušnjak, Kristina Vacek i Mihael Budak, te naglasio da se svi 
članovi razvojnog tima angažiraju u svom području. Odluka je donesena. 
 
Točka 2.  Informacija o Povjerenstvu za zaštitu mesa i starskog goveda 
 
Edmondo Šuran izvjestio je sve prisutne o tijeku formiranja Povjerenstva za zaštitu 
mesa istarskog goveda. Tehnički dio specifikacije za koji je bio zadužen AZRRI je 
gotov i spreman je za prvo čitanje. Čeka se tekst g. Davora Šišović koji se odnosi na 
povijesni dio specifikacije.  
Predlaže se proširivanje povjerenstva na još 7-8 relevantnih osoba kako bi se stvorila 
organiziranija grupa za donošenje odluka i kompletiranje specifikacija. 
 
Direktor će dogovoriti sastanak sa predstavnicima Odjela za poljoprivredu, 
šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu, pročelnikom g. Milanom Antolovićem i 
višom stručnom suradnicom za zaštitu i valorizaciju autohtonih proizvoda gđom. 
Blankom Sinčić vezano uz osnivanje udruge i nositelja zaštite mesa istarskog 
goveda.  
 
Krajem lipnja očekuje se imenovanje proširenog povjerenstva za zaštitu mesa 
istraskog goveda i prvo čitanje tehničkih spacifikacija. 
 
Točka 3.  Informacija o prodaji mesa i mesnih prera đevina za period od sije čnja 
do travnja 2016. i usporedba sa lanjskim periodom 
 
Goran Belac izvjestio je sve prisutne o ukupnom prometu po robama u prvom 
kvartalu 2016. godine u odnosu na isto razdoblje prošle godine. Zabilježen je porast 
prodaje od 6% u financijskom djelu, a količinski još i više, od 15%. 
Također je dan pregled prometa prodaje mesa magarca. U prvom kvartalu 2016. 
godine prodaja mesa magraca porasla je 56% u odnosu na isto razdoblje prošle 
godine. Iako se radi o relativno malim količinama mesa, direktor potiče nastavak 
trenda pozitvnog rasta prodaje mesa magarca.  
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Prijedlog je da se organizira prezentacija jela od mesa magarca u 2-3 ugostiteljska 
objekta kako bi se ispopulariziralo meso magarca kroz dodatne radionice.   
 
Dogovorena je suradnja na novom tržištu sa Lifeclass hotelima iz Slovenije. Također 
je dogovorena suradnja sa Istarskim supermarketima i još nekoliko manjih trgovaca i 
ugostitelja.  
Ovogodišnja Vinistra po prometu bila je nešto slabija od prošlogodišnje.   
Teškoća u naplati nema.  
 
Točka 4.  Metro Cash&Carry – informacija oko po četka suradnje  
 
Donesena je odluka o suradnji AZRRI-ja sa veleprodajnim lancem Metro.  
Metro planira otvaranje veleprodanog centra u Poreču. Iako je otvaranje bilo 
planirano za sredinu svibnja, najvjerojatnije će otvoranje centra u Poreču biti nakon 
15.06.2016.  
 
U Metro su izrazito zaintersirani za meso istarskog goveda. Prilikom otvaranja centra 
u Poreču planira se poseban marketing mesa istarskog goveda.  
Edmondo Šuran je informirao prisutne da se trenutno radi na prijedlogu dizajna i 
slogana, te etiketa za meso boškarina. Poslana je dokumentacija vezana uz 
proceduralni dio suradnje prema Metro-u.  
 
Mišljenje je voditelja sektora da se treba organizirati još jedan sastanak sa 
predstavnicima Metro-a kako bi bili jasni oko AZRRI-jevih uvjeta.  
 
Točka 5.  Informacija o donošenju novih Pravilnika u D ruštvu sa danom 
01.04.2016. 
 
Direktor je izvjestio sve prisutne da su doneseni novi pravilnici: 
 

- Pravilnik o provedbi bagatelne nabave 
- Pravilnik o provođenju velikih nabava 
- Pravilnik o mjerilima i kriterijima za potrebe dugoročnog zaduživanja društva 
- Pravilnik o evidenciji u radu s domaćim životinjama, uslugama u poljoprivredi i 

ratarskom radu 
- Odluka o osobama odgovornim za vođenje skladišta i vođenje obvezne 

evidencije u radu s domaćim životinjama, uslugama u poljoprivredi, radovima 
u ratarstvu i radu s mehanizacijom 

 
Svi djelatnici su dužni pridržavati se donesenim pravilnicima u društvu. 
 
 
Točka 6.  Informacija o izgradnji farme na Gortanovom brijegu 
 
Direktor je konstatirao da se održavaju redovite koordinacije vezano uz izgradnju 
farme na Gortanovom brijegu. Pitanje infrastrukture je rješeno sa Vodovodom i HEP-
om. Vodovod će participirati u troškovima sa materijalom.  
 
U kolovozu se planira seljenje goveda na farmu na Gortanovom brijegu. Ugovor o 
zakupu farme u Murarima ističe krajem osmog mjeseca. U slučaju velikih vrućina, 
seljenje goveda bi se prebacilo za deveti mjesec, te bi se sukladno tome ugovor o 
zakupu na farmi Murari produljio za mjesec dana. 
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Gordan Šubara navodi da je put do farme teško pristupačan posebno završni dio. 
Potrebno je rješiti put do farme kako bi se omogućio transport goveda.  
 
Točka 7.  Razno 
 
Pod točkom Razno direktor je naveo tri točke za raspravu: 
 

a) Razvoj farmi teških svinja, 
b) Pravilnik o obveznoj evidenciji u radu s domaćim životinjama, uslugama u 

poljoprivredi i ratarskom radu, te 
c) Rad u uljari u Vodnjanu. 

 
 

a) Razvoj farmi teških svinja  

Direktor je stava da u Istri treba potaknuti razvoj farmi teških svinja i to na način da u 
Istri nastane desetak malih farmi sa po 50 do 150 svinja, ovisno o veličini imanja i 
mogućnostima zainteresiranih farmera. Sve te aktivnosti planirane su  sa ciljem 
osnaživanja brenda istarskog pršuta i oznake izvornosti.  
 
Potrebno je osmisliti program koji će rezultirati nastankom farmi teških svinja.  
 
Gordan Šubara i Emil Rušnjak pripremiti će podatke o rasjecanju teških svinja i 
mogućnostima razvoja tog programa. 
 
U novim prostornim planovima postoje mnoga ograničenja za svinjogojstvo, te je 
stoga potrebno pronaći način kako bi se stvorili preduvjeti za  pozicije na kojima bi se 
moglo krenuti sa svinjogojstvom.   
Kad se prikupe svi potrebni podaci o stvarnom stanju, direktor predlaže da se pozovu 
na razgovor zainteresirani farmeri. 
 

b) Pravilnik o obveznoj evidenciji u radu s doma ćim životinjama, uslugama 
u poljoprivredi i ratarskom radu 

Na snagu je stupio novi pravilnik o obveznoj evidenciji koja se mora voditi tijekom 
rada s domaćim životinjama, uslugama u poljoprivredi i radu u ratarstvu sukladno 
zakonu o veterinarstvu, nitratnoj direktivi, zakonu o poljoprivredi. Pravilnik stupa na 
snagu 23.05.2016. godine. 
 
Uz pravilnik su dani obrasci za neke od obveznih evidencija: 

- Evidencija nabave hrane u koju se upisuje hrana za životinje kupljena od 
drugih PG i hrana za životinje vlastite proizvodnje; 

- Evidencija korištenja hrane za životinje – farma AZRRI; 
- Evidencija korištenja gnojiva (stajskog i mineralnog); 
- Evidencija zbrinjavanja gnojiva; 
- Zapisnik o proizvodnji; 
- Evidencija o korištenju sredstava za zaštitu bilja. 

Direktor napominje da sve evidencije iz Pravilnika moraju biti ažurno vođene, u 
skladu sa zakonskim propisima i svakodnevneo dostupne za kontrolu.  
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c) Rad u uljari u Vodnjanu 

U tijeku je useljavanje LAG-a u prostoriju Uljare na katu, kao bi se iskoristila 
postojeća infrastruktura i olakšalo financijsko opterećenje uljare. Ugovor o najmu 
prostora  počinje teći od 01.05.2016.  
 
U cilju osmišljavanja dodatnih programa u uljari direktor je mišljenja da u uljari trebaju 
postojati dva tipa prodaje: 
 

- klasična maloprodaja u redovno radno vrijeme od 8:00 do 16:00 sati, I  
- prodaja za unaprijed dogovorene grupe, kroz vođene degustacije AZRRI-jevih 

prozvoda. 

Sa uredom za gospodarstvo porebno je uskladiti sve potrebno za početak rada 
maloprodaje.  
 
Sanja Jurman obavještava sve prisutne da će društvo sukladno naputku i Planu 
djelovanja unutarnje revizije obavezno donijeti  pisanu  proceduru naplate prihoda, te 
je ista poslana svima na uvid, te moli da svi prisutni pročitaju proceduru i daju svoje 
mišljenje, budući da će akt biti uskoro donesen.   
 
 
Kolegij je završio u 10.00 sati. 
 
 
Zapisnik vodila: 
Sanja Udovičić 

                    Direktor: 
           Igor Merlić 

      


